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Protokoll för SLUSS höstmöte 2021 

Datum: Fredag 24 – söndag 26 september kl. 18:00 ‐ 14:00  

Plats: Vången 110, 835 93 Alsen/Zoom 

Närvarande: 

Mattias Eliasson   Ledamot, SMS Närvarande under §1‐23 och 25‐27  

Jacob Nylander   Ledamot, LMK Närvarande under §1‐9 och 11‐23 

Ida Svedenius   Ledamot, VMF 

Jonathan Samuelsson  Ledamot, SHS 

Ida Segesten    Ledamot, ULS 

Kristin Jansson  Ledamot, HAS 

Anja Pedersen  Ledamot, SLUSS DN Närvarande under §10 och 26 

 

Övriga närvarande: 

Clara Hernblom  Ordförande, SLUSS 

Julia Lindh    Vice Ordförande, SLUSS 

Elin Fridlund    Andre rådgivare, SLUSS Närvarande punkt §11‐18 och 20‐23 

Gustaf Bengtsson  Kassör, SLUSS 

 

Ej närvarande: 

Vakant    Ledamot, ASK 

Vakant    Förste rådgivare, SLUSS 

 

 



SLUSS – SLU:s Samlade Studentkårer 
Höstmöte 2021 
Protokoll 
Sida 2 av 16 
 
 
 
     

I ‐ informationspunkt  
b‐ beslutspunkt  

d‐ diskussionspunkt 

Punkt    

§ 1   
 

Mötet öppnas 
 

Clara öppnar mötet 17:11. 
§ 2   Val av mötessekreterare (b) 

 
Beslut: 
Att välja Julia Lindh till mötessekreterare. 
 

§ 3   Godkännande av fullmakter (b) 
 
Inga fullmakter hade inkommit innan mötet påbörjades. 
 

§ 4   Val av justeringsperson tillika rösträknare och kontrollräknare  (b) 
 
Beslut:   
Att välja Kristin Jansson till justerare tillika rösträknare.  
Att välja Julia Lindh till kontrollräknare 
 

§ 5  
 
 
 
 
 
 
 
 

Fastställande av dagordningen (b) 
 
Beslut:  
Att fastställa dagordningen  
    
Bilaga: 5 – Dagordning för sluss höstmöte 2021 

§ 6   Godkännande av kallelseförfarandet (b) 
 
Beslut: 
Att godkänna kallelseförfarandet trots felskrivning på Gustaf Bengtsson. 
 
Bilaga: 6 – Kallelse höstmöte 2021 
 

§ 7   Föregående mötesprotokoll (b) 
 
Beslut:   
Att lägga protokollet från vårmötet 2021 till handlingarna. 
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Bilaga: 7 – Protokoll vårmöte 2021 med underskrift 
 

§ 8   Lägesrapport om kårernas och presidiets arbete (i) 
Ärendet i korthet: En runda där alla får berätta vad som har hänt på respektive kår 
sedan senaste mötet. 
 
ASK – ASKs styrelse har succesivt under det senaste året tappat halva uppsättningen av poster; 
Ordförande, Vice ordförande, sekreterare och SLUSS‐representant.  
De vakanta posternas uppdrag och ansvar tas nu om hand av resterande styrelse i mån av tid 
och ork. Styrelsen prioriterar vad som känns viktigast och mest relevant att ta hand om utöver 
egna poster. Då alla som sitter i styrelsen studerar på heltid, finns inte mycket resterande tid 
till extrajobb.  
Styrelsen ser kommande december‐möte som ett otroligt viktigt möte då de vakanta posterna 
kan fyllas. Det kommer inom kort att komma ut både analog‐och digital information till kåren 
och studenterna om vilka poster som går att söka.  
Styrelsen känner av stödet från SLUSS och andra kårer i SLU och vill tacka för support.  
I nuläget är det svårt att veta exakt vad som går förlorat i styrelsearbetet, då ingen är djupare 
insatt i de vakanta‐posternas roll. Därför är det också svårt att be om konkret hjälp.  
I framtiden, när styrelsen är mer komplett och arbetsuppgifterna fungerar som planerat, 
önskas en god kommunikation och dialog med de resterande kårerna, framförallt ULS. Detta 
för att få en större förståelse för styrelsearbetet samt mer inspiration för en mer drivande och 
livfull studentkår.  
Vidare finns planer på ett utökande av styrelsens poster (ex. vice‐sluss.rep), eller införande av 
någon typ av skuggning av föregående styrelse. Eventuellt införande av heltids‐/deltids  
arvoderade poster.  
En uppstart av våra utskott sker i och med att restriktionerna släpps den 29e September. 
Festkommitén är redan aktiv, vi hoppas på ett stort intresse av studenterna att ansluta till eller 
starta upp nya utskott.  
Vi hoppas att kunna närvara på fler möten inom kort.  
Vi i ASKs styrelse önskar er en god helg! 
 
HAS – Mest aktuella nu är dokumentet från Wången som kommer tas upp sen. Vi har åkt ner 
och haft välkomnande på Flyinge. Haft välkomnande även för tvåorna på strömsholm och de 
hade gått bra. De hade även tillsammans med treorna två uppstartsveckor som var fyllda med 
studiebesök med mera. Detta har varit sådär och kritik framfördes till studierektorn som tog de 
sådär. Förhoppningsvis blir de bättre. Nästa helg åker de upp till wången och välkomnar 
ettorna som tyvärr var borta den här helgen. Men nu är de mest arbete med Wångens 
dokument. 
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LMK ‐ Vi i LMK har nu börjar planera in höstens fester då dom släpper restriktionerna nu i slutet 
av september. Första festen är kostymboston som är redan nu den 9/10 vilket kommer att vara 
juniorernas första storfest här på alnarp. Gemensamhetsfest med ASK idag 23/9 också vilket är 
kul som vi hoppas kan gynna båda kårerna. Vi är klara med hur vi ska flytta kårposterna i LMK 
då det blir 3 årigt nu samt revideringen av värdegrunden är klar. Vi har första kårmötet nu den 
1/10 vilket ska bli på plats där vi ska välja in alla juniorer till sina nya poster förutom styrelsen vi 
kommer att sitta ett år till förutom CM. Har börjat bli mer salsföreläsningar vi har 1‐2 dagar i 
veckan som vi har sal. Överlag är det positivt i kåren nu när man fått reda på att dom släpper 
på restriktionerna. 

SMS – Kåren har genomfört enligt styrelsen lyckad inspark och har nu skiftat fokus mot att 
försöka få igång verksamheten på allvar. Lite förvirring gällande kårfunktioner och dess 
innebörd eftersom många inte behövt engagera sig under hela sin tid på posten. Våran första 
sittning är planerad till 2:a Oktober och planering inför ytterligare sittningar fortlöper. Puben är 
färdigställd efter renovering och förväntas börja användas i veckan. Viktig att vi får ingång 
verksamheten så ekonomin inte får lida lika mycket i år.  

Lite problem med att våran PN‐ representant begärt studieuppehåll men ordförande verkar ha 
hittat en ersättare. Vi har också tagit hjälp utav tidigare kårfunktionärer för att få hjälp med hur 

verksamheten kring pub och sittningar ska skötas, då ingen erfarenhet finns ifrån vår sida.  

ULS –  

 Kårhuset är sedan 16/8 öppet som vanligt, men såklart utan trängsel. 

 Småttingveckorna har över lag gått väldigt bra, många engagerade småttingar deltog, 

ingen (för oss) känd smittspridning. Alla utomhusaktiviteter kunde genomföras i stort 

sett som vanligt, inomhusaktiviteter hölls i mindre grupper, pubar och middagar hölls 

enligt FHMs restriktioner för restaurang. 

 Välkomnandet av internationella och mastersstudenter var mer omfattande än tidigare 

år, med bra resultat men behöver utvecklas mer. 

 Planering inför lättandet av restriktioner den 29/9 är i full gång. Bland annat genom 

ansökan om danstillstånd, planering av kommande pubar och middagar. Även deltagit i 

SFS:s träff med kårer och folkhälsomyndigheten för att få koll inför detta. 

 Kommande middagar: Sångbok den , Viltmiddag den , 

 Styrelsen jobbar för att ta till vara på och sprida kompetenser och traditioner inom 

kåren, så de inte går förlorade pga coronauppehåll. 

 Planerar för att oktoberkårmöte blir på plats, och jobbar för att lyckas fylla de tomma 

befattningarna då.  

 Deltagit i möten med: PN(programnämnd) för NJ, VH och LT; FN(fakultetsnämnd) och 

förberedande möten för NJ, VH och LTV; LFN(lärarförslagsnämnd) för NJ. 
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 Studiebevakningen ‐ rullar på men det är lite ont om folk i studieråden, det är svårt att 

locka folk till studiebevakning när det bara är den ”tråkiga” delen som går att 

genomföra, så förhoppningsvis blir det lättare nu när vi kan vara mer på plats och fika. 

senaste har vi jobbat extra med: 

o Att påbörja en dialog med FUNKA om att utveckla stödet för de som pluggar 

med diagnoser tex ADHD. 

o En kurs som SLU har för många programkopplingar till så att en del 

agronomstudenter inte fått plats på en viktig kurs för att kunna ta ut examen i 

tid. 

o ”post covid” och missade praktiska moment inom studieråden och 

programnämnderna. 

VMF ‐ Nu börjar det hända mycket på VMF i aktivitetsväg. Vi håller på att planera inför vårat 
första föreningsmöte på plats sen innan pandemin så vi klurar på hur vi ska lösa det och även 
effektivisera röstningen. Där finns det nu lite förslag om att köra delvis på kåren delvis digitalt 
för att alla ska kunna få vara med och optimera röstningarna. Välkomstveckan har gått bra och 
klasserna verkade uppskatta välkomstveckan massor.  De har utvärderats osv.  
 
Vi hade vår första sittning sen pandemin börja i form av en protozoegasque för ettorna. Den 
genomfördes med ett smittotänk efter Folkhälsomyndigheternas restriktionerna och sittningen 
hölls pararellt i 3 olika salar med sittande gäster och inget släpp såklart. Det var superkul! 
Styrelsen deltog och det spexades massor och alla som spexa var lite slut efter att ha försökt 
tajma och hinna köra samma spex i flera olika salar och hinna med allt men det gick bra och vi 
hade nöjda ettor. Men nu efter det blir det ju lite mer på riktigt med kårverksamheten när 
restriktionerna släpper 29/9 och oj vad vi har längtat, precis som alla andra. Vi har en sålänge 
haft pub också och flera är planerade och flera fikaevenemang också.  
 
Vi ska ha vår första normala sittning den 2a oktober också, vår sångboksmiddagen och flera är 
under planering. Vi har välkomstkväll på kåren för alla ettor för att få nya medlemmar och 
aktiva samt fylla vakanta poster sen föregående år som råkade hamna den 29 utan att vi tänkte 
på det. Jättekul. Det uppkommer också fler och fler förslag på evenemang från näringslivet 
med föreläsningskvällar och liknande aktiviteter. Så kåren drar verkligen igång med besked. Vi 
är överlyckliga. Vi har också börjat ha möten som vanligt på kåren. Vi har också deltagit i 
planeringen av vårat nya kårhus och har kommit med massor av input då de är en del som 
behöver ses över framförallt nu när vi fick höra att de vill ta in ännu fler veterinärstudenter tror 
det var 60 om jag inte minns fel vilket är 60% mer studenter på veterinärprogrammet så nu blir 
utrymme helt plötsligt ett ännu större problem för oss så det tar mycket prat och tanketid kring 
kårhuset då vi vill se till att kåren blir bra från början och möjliggör denna ökning i 
utrymmesväg. För övrigt har vår idrottsförening VIF har också börjat ha träningar som vanligt 
men med begränsat deltagarantal och jobbar på fler. Det var väll det som händer på kåren. 
Lång rapport kanske men vi är så taggade på att dra igång! 
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SHS ‐ SHS har tagit emot 35 nya SLU‐studenter i Umeå. Välkomnande har gått bra med god 
uppslutning. Det som hörs från de nya studenterna är att välkomstveckan var mycket 
uppskattad. Denna gång deltog även masterstudenter och internationella studenter i samma 
välkomnande som programstudenterna. 
Kåren står inför några ställningstaganden och vägval. Detta gäller om och hur nytt avtal med en 
bokföringsfirma ska upprättas, hur kårens verksamhet ska anpassas till studentunderlaget samt 
hur vi ska hantera S‐studenter på andra orter. Viss anpassning till färre studenter har gjorts, 
men i övrigt har diskussioner inletts på kårstyrelsenivå och kontakt har tagits med externa 
samarbetsparters såsom Jägmästarnas Förening och Kårrådet för att undersöka möjligheter till 
samarbeten och för att få råd. 
Processen med att välja in de nya studenterna (enligt SHS modell) har inletts och just nu ligger 
fokus på att inspirera ettorna att vilja vara en del av kåren.  
I takt med att restriktionerna släpps börjar kåren åter att blomma. Viss mindre pubverksamhet 
har drivits för endast medlemmar för att mjukstarta både studenter och pubarbetare. Övriga 
delar av kåren följer restriktionerna och öppnar för mer och mer aktiviteter. 
Det kan sägas att kåren verksamhetsmässigt mår bra och att styrelsen jobbar med det mer 
långsiktiga, strategiska arbetet ‐ så det ska vara helt enkelt. 
 
Presidiet – Vi jobbar just nu med att fortsätta hitta våra poster men börjar hitta mer och mer. 
Börjar även fördjupa sig mer och mer inom de som berörs inom de olika nämnderna. ELSA har 
höstmöte nästa helg och vi från SLU kommer medverka via länk då vi tyvärr fick reda på försent 
att vi fick flyga ner till Nederländerna där de andra är med.  
 

§ 9   Rapport från universitetsstyrelsen (i) 
Ärendet i korthet: Clara föredrar en rapport om vad som sker i SLU styrelse. 
 
Sedan nya presidiet tillträdde i juni har ett styrelsemöte i mitten av juni hållits. Nästa möte ska 
hållas nästa vecka på tisdag. Under senaste mötet utsåg bland annat den nya prorektorn Pär 
Forslund som tillträder i årsskiftet, Pär har högt förtroende och är bland annat pn‐ordförande 
för NJ. Under junimötet lämnades förslag från UN att starta två nya masterprogram; Veterinary 
Nursing respektive Forest Bioeconomy (som ni vet och där även utbildningsplanen godkändes 
av UN de 9/9). På mötet beslutades att uppdra ärendet till rektor som väntas besluta innan 
september slut huruvida programmen kan ges läsåret 2022/23, ett beslut har ännu inte fattats 
av rektor och vi väntar spänt på att höra mer på nästa styrelsemöte. Inför mötet nästa vecka 
presenteras ett rektorsbeslut om att ”uppdra åt universitetsdirektören att genomföra en 
genomgripande översyn och modernisering av SLU:s It‐infrastruktur”. Det har genomförts 
intervjuer bland slu‐anställda om infrastrukturen och jag och Julia har fått lämna 
studentperspektiv. Det planeras under 2022‐2028, ca 5 miljoner kr/år. Jag planerar att 
presentera Sluss enkät för missade praktiska moment på styrelsemötet och hoppas på bra 
respons.  
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Coronaläget slu, uppdaterar studentweb, kursledare ok att ha mer än en dag campusnärvaro, 
planerar för succesiv återgång, ta bort begränsningen för lokalbokningen mm. 
 

§ 10   Rapport från SLUSS‐DN (i) 
 
Den nya lagen kring uppehållstillstånd är ett orosmoment för doktoranderna och orsakar stress 
hos de som berörs.  
Ytterligare orosmoln för vårt framtida arbete är att det på vissa håll är svårt att få doktorander 
att engagera sig i doktorandfrågor och vi har ont om personer som kan representera.  
Vi arbetar med den aktivitetsplan som vi bestämt för året och ligger bra i fas med vår den.  
Vi kommer att fokusera på att lyfta vilken ersättning vi får för våra utbildningsuppdrag som 
nästa nya punkt på agendan och målsättningen är att få till en likvärdig ersättning över 
universitetet.  
På senaste FUR lyftes ett kontrollsystem som ska kontrollera kvalitén på 
handledning/handledare. Detta togs emot med blandade reaktioner från fakulteterna men vi 
arbetar vidare med frågan med intentionen att få till ett kontrollsystem 
 

§ 11   
 

Fastställande av överenskommelsen mellan medlemskårerna om 
kårtillhörighet för studenter vid SLU. (b) 
Ärendet i korthet: Stadgebilagan ska ses över och fastställas vid varje höstmöte enligt sluss 
stadgar. 
 
Kort diskussion uppkom i samband med punkten där man kom fram till att man inför 
vintermötet behöver se över kårernas verksamhetsområden och om vad som behöver kollas 
upp inför vintermötet. Det som framkom i diskussionen var att SHS verksamhetsområden 
kommer behöva uppdateras med tanke på att jägmästarutbildningen numera är förlagd på tre 
orter. Detta kräver en diskussion med ULS och ASK för att komma på ett lämpligt upplägg. I 
samband med det eventuellt nya masterprogrammet behöver även VMFs verksamhetsområde 
uppdateras.  
Sluss styrelse uppdras att se över sina kårernas verksamhetsområden och om de är något 
speciellt som behöver kollas upp inför vintermötet. 
 
Beslut:  
Att fastställa överenskommelse rörande kårtillhörighet enligt förslag och förd diskussion 
 
Bilaga: 11 – SLUSS Stadgebilaga 2 
 

§ 12  
 

Fördelning av platser och fastställande av studentrepresentantlistan för 
2021. (d, b) 
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I ‐ informationspunkt  
b‐ beslutspunkt  

d‐ diskussionspunkt 

Ärendet i korthet: Genomgång och uppdatering av studentrepresentantlistan för höstterminen 
2021. Vilka organ eller arbetsgrupper sitter studentrepresentanter i som inte finns med på 
listan för ht 2021? Vilka organ som finns på listan är inte längre aktuella?  
 
Under diskussionen upptäcktes det att listan som låg i handlingarna inte var den senaste 
uppdaterade versionen. Men detta uppdaterades under diskussionens gång. Namn från 
specifika kårer kommer att tillföras i efterhand i samråd mellan kårerna och sluss 
viceordförande. Önskvärt inför kommande år är att studentrepresentant listan går ut innan 
möteshandlingarna så att kårerna får längre tid på sig att gå igenom den och fylla i den.  
Vice ordförande uppdras att kolla upp om det finns någon liknande lista för kontaktpersoner till 
de nämnder vi är med i. 
 
Beslut: 
Att fastställa platsfördelning i studentrepresentantlistan enligt förd diskussion. 
Att fastställa studentrepresentantlistan för 2021 enligt förslag och förd diskussion. 
 
Bilaga: 12 – studentreplistan 2021 
 

§ 13   Fastställande av överenskommelse mellan kårerna avseende fördelning av 
representantposter enligt fastställd förteckning (d, b) 
Ärendet i korthet: Samma ärende som §12 men en beslutspunkt som behöver beslutas som 
egen punkt. Här kollar vi framförallt på de punkter där kårerna delar möten med varandra och 
vilken kår som blir ansvarig. 
 
Beslut: 
Att fastställa överenskommelser mellan kårerna avseende fördelning av representantposter 
enlig förd diskussion. 
 

§ 14  
 
 
 
 
 
 
 
 

Redovisning av per capsulam‐beslut (i, b) 
 
Ärendet i korthet: Den 9 augusti sickades per capsulam beslut ut till styrelsen angående att 
Tuva Wrenfelt ersätter Marie Petersson i SLUs styrelse. 7/8 ledamöter svarade på per capsulam 
beslutet och samtlig röstade bifall. Efter diskussion med SLUs styrelse sekreterare har önskemål 
kommit in att ändra perioden till 1/9 2021 – 31/5 2022. 
 
Beslut: 
Att välja Tuva Wrenfelt till ledamot i SLU:s styrelse under perioden 1/9 2021 – 31/5 2022 
Att beslutet ersätter tidigare taget per capsulam beslut rörande Tuva Wrenfelts ledamotsplats i 
SLUs styrelse 
Att beslutet omedelbart justeras 
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§ 15  
 
 
 
 
 
 

Fokusrådet (i, d) 
Ärendet i korthet: Planering för fokusrådet. 
 
Diskussion genomfördes där de planerades att eventuellt genomföra fokusrådet helgen den 6‐
7 november på plats nere i Alnarp och då i samband med LMKs sittning gåsaboston. Fokusrådet 
planeras fokusera på sluss framtid, vision och mål. Flertal olika föreläsare gavs som förslag och 
även ett ungefärligt schema skissades upp.  
Sluss styrelse uppdras att boka in planeringsmöten för fokusrådet, Jacob Nylander uppdras att 
undersöka möjligheten för LMK att ta emot fokusrådet på sin gåsaboston och presidiet uppdras 
att undersöka ifall om vissa av föreläsarna kan närvara under helgen och att skicka ut en 
inbjudan när datum är fastställt. 
 

§ 16  
 

Telefon till presidiet (i, d, b) 
Ärendet i korthet: Presidiet har tagit fram fyra olika förlag på telefoner med lite olika kostnader 
och funktioner. 
 
I diskussionen framkommer det att de viktigaste är att presidiets nya telefon har en bra kamera 
och att vi kan nedprioritera minnet då det i den utsträckning telefonen kommer användas inte 
kräver ett så stort minne. Efter en kortare diskussion landar styrelsen i att de är mest rimligt att 
vi införskaffar oss det billigaste alternativet då alla telefonerna hade ungefär samma prestanda.  
 
Presidiet uppdras att undersöka hur de fungerar med försäkring och abonnemang på den nya 
telefonen. 
 
Beslut: 
Att presidiet införskaffar en Samsung Galaxy A52 enligt dagspris enligt förd diskussion 
 
Bilaga:  
16 a1‐ Samsung Galaxy A52  
16 a2‐ Samsung Galaxy A52 (info) 
16 b1‐ Samsung Galaxy S20  
16 b2‐ Samsung Galaxy S20 (info) 
16 c1‐ Iphone 12 mini 
16 c2‐ Iphone 12 mini (info) 
16 d1‐ Iphone 11 pro 
16 d2‐ Iphone 11 pro (info) 
 

§ 17  
 
 

Beställning reklamartiklar sluss (d, b) 
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Ärendet i korthet: Presidiet har fått en fysisk folder med reklamartiklar till sig och undrar ifall 
om detta skulle vara något av intresse för styrelsen att beställa. Företaget som skickat ut 
foldern heter Backhausen AB. 
 
Under diskussionen framkommer de att det finns pengar i sluss budget som ligger för 
marknadsföring vilket till största del är oanvända. Foldern från Backhausen AB glömdes nere i 
Ultuna så blev istället en öppen diskussion kring reklamartiklar för sluss överlag. Inte så stort 
intresse kring artiklar såsom nyckelband eller liknande men större intresse för att införskaffa 
någon typ av flagga till Brigitta torpet. Flaggan liknande en glasskiosk flagga som sätts ut i 
samband med att vi finns på kontoret? Underlättar också för studenter att veta när vi finns på 
plats, en flagga som sitter ute konstant ger mer reklam i mängden då de syns konstant. De dök 
även upp en idé om att sätta loggan på olika artiklar såsom på muggar, kepsar eller t‐shirts och 
som lottas ut i olika tävlingar på tillexempel instagram. Under diskussionen kom även en idé om 
att ta med sig reklamartiklar till fokusrådet typ godis och/eller t‐shirts. 
  
Presidiet uppdras att snarast undersöka möjligheten att ha med reklamgrejer till fokusrådet i 
form av godis eller t‐shirts. 
Presidiet uppdras även att fortsätta undersöka möjligheten för andra eventuella reklamartiklar. 
 
Beslut: 
Att uppdra presidiet att snarast undersöka och i samråd med styrelsen införskaffa 
reklamartiklar till fokusrådet, samt 
Att uppdra presidiet att fortsätta undersöka eventuella reklamartiklar 
 

§ 18  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Drivhuset (i, d)  
Ärendet i korthet: Kort presentation om Drivhuset. Drivhuset skulle tillsammans med SLUSS vilja 
anordna en onlinebaserad workshop för SLU‐studenter där samtliga sju kårer med medlemmar 
bjuds in att delta under hösten eller våren. 
 
Under diskussionen framkommer de att styrelsen överlag är positiv till att göra en online 
workshop tillsammans med drivhuset Uppsala. Men att detta först är intressant till våren då 
hösten är fullbokad med andra aktiviteter.  
Presidiet uppdras att i samråd med drivhuset fortsätta undersöka möjligheten till en workshop 
och ta fram eventuella datum i vår.  
  
Bilaga:  
18 a – SLUSS & Drivhuset 
18 b – Information från Drivhuset 
 

§ 19  
 

SLU Marknadsföring (d) 
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Ärendet i korthet: Planera och diskutera vad styrelsen vill ta upp på kommande möte med 
Kommunikationsavdelningen angående SLU´s marknadsföring. 
 
Diskussionen landar i att det fortfarande inte är intressant att ha ett möte om de inte blir 
liknande en frågestund eller öppen diskussion men styrelsen är öppen för att förbereda frågor 
som kommunikationsavdelningen kan ta del av innan mötet men att man sedan under mötet 
kan svara på följdfrågor eller andra spontana frågor som dyker upp under mötet. Om 
kommunikationsavdelningen har någon information de känner att de är viktigt att studenterna 
känner till kan de få skicka ut denna information i förväg som material till mötet så kan 
studenterna läsa på det innan mötets start. Under dialogen dök de upp ett intressant ämne att 
ha en frågestund kring och de är vad SLU har gjort för att marknadsföra de nya jägmästare 
upplägget.  En annan fråga är också om de finns en möjlighet att få in fler studentåsikter på fler 
ställen för att i framtiden kunna få in synpunkterna i ett tidigare skede. De dök även upp lite 
marknadsförings förslag såsom att SLU skulle kunna skicka ut en katalog såsom Lunds 
universitets gör, vi skulle även kunna synas mer genom att skicka ut studenter till gamla skolor 
eller att vi även kommer ut med mer information om vad vi har för utbildningar och hur 
specifika och speciella de är. 
 
Presidiet uppdras fortsätta dra i frågan och att boka in ett möte med 
kommunikationsavdelningen efter styrelsens premisser.  
Styrelsen uppdras att bereda frågor inför mötet. 

 
§ 20  
 

Ekonomi (i, d) 
Ärendet i korthet: SLUSS kassör redogör för det ekonomiska läget.  
 
Sluss ekonomi är för tillfället mycket bra men vi bör börja spendera pengar. Höstmötets 
kostnader hamnade ungefär i budget.  
De som kom fram i diskussionen är att ska vi börja spendera pengar ska de gå till kårernas 
bästa eller för att bygga upp kårernas förtroende till sluss igen.  
Ett förslag som kom fram är att kolla upp möjligheten att göra ett buffert/spar/bidragskonto till 
kårerna där de kan äska pengar om de skulle hamna i problem inom sina kårer som till exempel 
om de skulle hamna i en ekonomisk kris, om de skulle behöva professionell hjälp med att fixa 
bokföringen om de har skett ett större fel i bokföringen eller liknande. Första förslaget var att 
en procentsats av sluss inkomst varje år skulle läggas på detta konto, men eftersom att sluss 
brukar budgetera för att gå plus minus noll varje år skulle detta göra att den procentsatsen 
måste tas någon annanstans ifrån till exempel skulle kårerna i det läget behöva betala mer för 
sluss möten. Detta är något som styrelsen inte såg positivt på utan att man lägger över de 
överskott vi har nu och i framtiden för över om de blir eventuella överskott i budgeten till det 
sparkontot.  
I samband med diskussionen dök de även upp andra förslag och funderingar. Kanske ska de 
överskott vi har just nu bara ges ut direkt som ett bidrag till kårerna.  
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En annan idé som dök upp var att sänka kårernas medlemsavgifter. 
Oavsett vad som sker måste alla kårerna vara överens om vad pengarna används till.  
Frågan bereds vidare och ett förslag är att kanske ta med det som en del i fokusrådet och i det 
fallet göra några olika budget förslag. 
 

§ 21  
 

Enkät missade praktiska moment (i) 
Ärendet i korthet: Information om hur enkäten togs emot under UN. 
 
Styrelsen fick en kort sammanfattning om hur de hela togs emot av UN. Där de överlag var 
positiva till att vi genomförde enkäten och att de var ett bra underlag till fortsatt arbete. Den 
här enkäten tillsammans med studentbarometern kommer ligga som bakgrundsmaterial till två 
arbetsgrupper som kommer arbeta med post‐corona. I den arbetsgrupp som berör 
utbildningen kommer ordförande och vice ordförande i sluss att sitta med som 
studentrepresentanter.  
 
Ida Segesten presenterades att den här enkäten hade tagits upp i PN‐NJ och där har de som 
målsättning att försöka ge tillbaka något till studenterna. De har planerat att genomföra detta 
genom att skjuta in lite pengar från andra områden som de fick över till en studentsatsning. 
Det kommer bli PSRs ansvar att planera för det här och det kommer kunna ge olika mycket 
hjälp till olika program, detta beror också på att olika program har påverkats olika mycket. För 
att de ska bli så konkreta och bra lösningar som de bara kan bli krävs det också att studenter  
Ida presenterar hur de togs emot i PN‐NJ, där skulle de försöka ge tillbaka något för 
studenterna, där de planerar att eventuellt försöka skjuta dit lite pengar som de fick tillbaka 
från andra områden. Blir PSRs ansvar att planera för detta. Olika mycket hjälp för olika 
program. Behöver vara mycket studenter med för att planera så att de blir bra konkreta 
lösningar. 
 
Den här punkten bordläggs till årsmötet så att vi kan följa upp hur SLU arbetar med det här 
framöver. 
 

§ 22  
 
 
 

Datorer till studentkårerna (i) 
Ärendet i korthet: Information om hur arbetet med datorer till studentkårerna ligger till. 

 
Studentdatorerna som beställdes innan sommaren har nu kommit fram och ska 
förhoppningsvis befinna sig på de tre huvudorten (Uppsala, Alnarp och Umeå).  
Sluss presidiet har skrivit på en överenskommelse mellan IT, SLU och studenterna om hur 
datorerna ska hanteras. Denna överenskommelse uppdras presidiet att se till att alla kårer tar 
del av överenskommelsen.  
De ska kunna disponeras ut redan nu. Presidiet kollar upp vem som kan hämta ut datorerna 
och hur de genomförs.  
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Kårerna uppdras att skapa ett system så att trots att styrelserna byts ut så finns datorerna kvar 
och att överenskommelsen sköts och datorerna ansvaras för. 
 

§ 23  
 
 
 
 
 
 
 

Valberedning (i, d) 
Ärendet i korthet: Det är dags att förbereda för inval av ny kassör och studentrevisor. Utlysning 
ska ske senast den 29 oktober och ansökningarna ska in senast 12 november.  
 
Sluss styrelse förbereds att det är dags att börja kolla efter personer som kan vara intresserade 
av att bli sluss kassör eller revisor 2022. Några personer dyker upp direkt och antecknas för att 
tillfrågas om intresse. I diskussionen kommer vi fram till att de är bättre att försöka utlysa så 
tidigt så möjligt för att ge de intresserade tid att fundera igenom om de vill söka eller inte. Vi 
kommer också fram till att de vore bra med ett dokument som styrelsen har del av för att 
skriva in personer som eventuellt kan vara intresserade och som vi senare kan headhunta. 
 
Clara uppdras göra ett drive dokument där vi kan fylla i eventuella intresserade att headhunta. 
Julia uppdras att ansvara för att inläggen och planscherna blir klara och publiceras den 11 
oktober. 
 

§ 24  
 
 
 
 
 

Dokument HAS wången (i, d) 
Ärendet i korthet: Hippologstudenterna på Wången har skrivit ihop ett dokument som lyfter 
fram aktuella problem på wången. Detta har sedan skickats vidare till wångens styrelse och 
även HAS som har lyft problemet vidare till sluss för vidare hjälp i ärendet.  
 
Vi diskuterade detta kort där styrelsen fick information om att detta har tagits upp högre upp 
hos SLU och numera ligger på rektor och prorektors bord som kollar på hur de kan arbeta med 
detta framöver. Överlag ett tryck från styrelsen att detta inte är en okej situation och att någon 
förändring måste ske. När ärendet går vidare vill styrelsen gärna ha en uppdatering via mail hur 
det tas vidare. 
 
Bilaga: 24 – Vad är hippologprogrammets problem 
 

§ 25  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SLUSS kalendarium 2021 (i, b) 
30/8                    Terminsstart 
8/9                      UN‐förmöte, 17:00 Zoom 
24‐26/9               Höstmöte, Wången/Zoom 
10/10                  UN‐förmöte, 18:00 Zoom 
6‐7/11                 Fokusråd, Alnarp 
26‐28/11            Årsmöte, Ultuna 
8/12                    UN‐förmöte, 17:30 Zoom 
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I ‐ informationspunkt  
b‐ beslutspunkt  

d‐ diskussionspunkt 

 
 
 
 
 
 
 
 

Beslut: 
Att fastställa UN‐förmöte 10/10 klockan 18:00 
Att preliminärt fastställa Fokusrådet 6‐7/11 i Alnarp 
Att fastställa Årsmötet 26‐28/11 i Ultuna 
Att fastställa UN‐förmöte 8/12 klockan 17:30 
Att preliminärt fastställa överlämningshelg i Umeå i samband med SHS skiftesnatta, datum 
beslutas senare 
Att preliminärt fastställa vintermöte i Skinnskatteberg i samband med SMS jaktsittning, datum 
är preliminärt någon av helgerna i vecka 8,9,10 

 
§ 26  
 

Sluss om 3,5 och 10 år (i, d) 
Ärendet i korthet: Strategiskt arbete kring hur SLUSS ska se ut om 3,5 och 10 år. Vision? Planer? 
Vad anser ni? Gjordes en likadan diskussion förra årets som läggs som bilaga i ärendet. 
 
En diskussion fördes där vi gick igenom förra årets dokument och använde de som bakgrunds 
material i vår diskussion. Den här diskussionen sammanställs i ett eget dokument som sedan 
publiceras på sharepointen.  
Överlag i diskussionen så kom tanken om att man kanske ska införskaffa sig en treårig 
verksamhetsplan för verksamheten för att behålla ett kontinuerligt arbete när presidiet och 
styrelsen byts ut. Detta är något som man skulle kunna ta upp och diskutera vidare på 
fokusrådet. Vidare så ser styrelsen inte heller någon idé med att ha mål för tio år framåt då de 
kan ske många stora förändringar på de åren utan att man mer kollar på möjligheter och 
problem.  
En punkt som bordläggs till Årsmötet för att kolla över hur arbetet ska lämnas vidare till 
kommande års styrelse. 
 
Bilaga: 26 – Sammanställning SLUSS strategiarbete höstmöte 2020 
 

§ 27  
 
 

Övriga frågor (i, d) 
a, Fördelning av SLU:s kurser 
Ärendet i korthet: År 2019 beslutades det att sluss styrelse varje termin ska fördela SLU:s kurser 
emellan sig. Då vi fortfarande inväntar en lista för period 1 och 2 ges som förslag att detta 
beslut ska tas per capsulam. 
 
Kort diskussion genomfördes där frågor som hur vi kan underlätta de här för kommande år? 
Kan vi ha samma lista varje år men lägga till och ta bort de kurser som tillkommer eller ska vi 
begära ut ny lista varje år.  
Styrelsen godkände också att fördelningen och beslutet skulle tas per capsulam när vi får tag på 
listan. 
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I ‐ informationspunkt  
b‐ beslutspunkt  

d‐ diskussionspunkt 

 
b, Samla minnesanteckningar från olika nämder, fakulteter med mera på till exempel 
sharepointen. 
Ärendet i korthet: För att underlätta för kårerna och nya representanter i olika 
nämnder/fakulteter så skulle man kunna ha en mapp i sharepointen där man lägger in sina 
egna minnesanteckningar och mötesprotokoll för att underlätta för alla olika representanter.  
 
Detta diskuterades kort och styrelsen verkar överlag positiv till att göra detta för att hjälpa till 
och underlätta för studenterna och hjälper även till att göra sluss och SLU till ett mer öppet 
universitet för studenterna. Det här är dock en fråga som behöver beredas vidare för att kolla 
hur det rent praktiskt skulle kunna fungera och vad vi får göra juridiskt. Därför uppdras sluss 
presidie tillsammans med sluss styrelse att bereda vidare frågan och att frågan bordläggs till 
årsmötet. 
 

§ 28  
 

Mötets avslutande 
 
Mötas avslutades av Clara 12:05. 
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